
PROTOKÓŁ NR 2/07

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 22 października 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:55. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Andrzej Machnica,

4. Roman Tryhubczak,

5. Piotr Tyrawa.

Nieobecna usprawiedliwiona: Genowefa Pohoska.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

7. Ewa Kubarko - Biuro Promocji, Rozwoju i Przedsiębiorczości,

8. Katarzyna Kusznerczuk – Biuro Promocji, Rozwoju i Przedsiębiorczości,

9. Andrzej Weinke -  Biuro Promocji, Rozwoju i Przedsiębiorczości.

Posiedzenie  Komisji  poświęcone  zaprezentowaniu  Radnym  obecnego  stanu  prac  nad  projektem 

dotyczącym „rewitalizacji” parku miejskiego i kortów. Prezentację na ten temat przedstawiła p. Katarzyna 

Kusznerczuk. Projekt ma być realizowany we współpracy z Czechami w ramach programu unijnego EWT, 

który pozwala na finansowanie przedsięwzięć z funduszy UE. Działania, które miałyby być zrealizowane w 

ramach tego projektu, to: uporządkowanie parku i inwentaryzacja drzewostanu; budowa placu zabaw dla 

dzieci;  budowa  ścieżek  spacerowych,  ławek  i  oświetlenia.  Park  miałby  pełnić  funkcję  dydaktyczno- 

rekreacyjną. Ponadto, projekt miałby objąć także odnowę kortów tenisowych, które w zimie miałyby pełnić 

funkcję lodowiska (obecnie pokryte asfaltem); budowę sanitariatów, odprowadzenie wody; ścianę treningową 

i dosprzętowienie kortów. Działania te są realizowane także przy współpracy ze Stowarzyszeniem „Return”, 

które po realizacji projektu przejęłoby opiekę nad całością wspomnianego obiektu. 

Ponadto Pan A. Weinke zaprezentował pomysły na ulotki dla miasta Kowary, które pomogłyby promować 

nasze miasto. 

P. Ania Klepacz zapytała p. Burmistrza o stan prac nad projektem dot. SP nr 1. 

Pan Burmistrz poinformował, że istnieje potrzeba przeprojektowania, ale prace cały czas się toczą. 

Radny Kosowski  poprosił  o  zaopiniowanie  projektu dot.  parku i  kortów,  podkreślając,  że  jest  możliwość 

uzyskania nawet 85% dofinansowania ze środków UE. Wszyscy członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

planowane przedsięwzięcie.   

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godzinie 18:03.

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                                              i Współpracy z Zagranicą 


